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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja megakadályozni, hogy szennyvíztelep 
épüljön a házak mellé a Tolna megyei Harc községben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Új  szennyvíztelep  épül  Tolna  megye  szekszárdi  járásához  tartozó  Harc  község  területén.  A
környéken  élők  legnagyobb  megdöbbenésére  azonban  kiderült,  hogy  a  létesítmény  az  egyik,
lakásnak  használt  épület  közvetlen  közelében  kap  majd  helyet.  A már  megindult  építkezéssel
gyakorlatilag ellehetetlenítik a szomszédban élő családot, mivel a szennyvíztelep működésével a
környék élhetetlenné válhat, az ingatlan piaci értékben pedig hatalmas csökkenés várható.

 

Az engedélyek kiadására az építkezéssel szomszédos telek tulajdonosa szerint csak úgy kerülhetett
sor, ha a pályázó nem tüntette fel a térképeken a házát. A vonatkozó jogszabályok ugyanis nem
adnak lehetőséget ilyen módon szennyvíztelep építésére és üzemeltetésére.

 

A problémát tovább fokozza, hogy a településtől ötven méterre már van szennyvíztelep, ahova a
települési szennyvíz elvezethető volna, azonban a csatornarendszernek abba a telepbe való bekötése
a konkrét pályázat szabályai miatt nem megoldható. Így viszont, gyakorlatilag fölöslegesen, egy
újabb szennyvíztelep épül, ráadásul az előzőhöz képest sokkal előnytelenebb helyszínen.

 

Miniszter  Úr  bizonyára  egyetért  velem abban,  hogy  a  technológia  modernségére  való  tekintett



 
nélkül,  egy  szennyvíztelep  bűzt  áraszt  magából,  amely  így  mindenképpen  jelentős
kényelmetlenséget  okoz  majd  az  ott  élők  számára.  Ráadásul  az  épület  jellegére  tekintettel  a
probléma hosszú éveken keresztül jelen lesz a lakók életében. Képzelje el Miniszter Úr, hogy a
holnapi naptól fogva napi rendszerességgel kellene a szennyvíz bűzét szagolnia a nappalijában.

 

 

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

 

1.  Hogyan  kapott  engedélyt  a  szennyvíztelep,  vizsgálták-e  a  lakóépületek,  belterületi
ingatlanok  közelségét,  amennyiben  igen,  miért  engedték  a  szennyvíztelep  megépítését,
amennyiben nem miért nem?

2.  Mit  kíván  tenni  a  szennyvíztelep  helyieket  kevésbé  zavaró  módon  való  kivitelezése
érdekében? Milyen megoldást lát arra, hogy a szennyvíztelepet távolabbra, lehetőség szerint a
korábbi, már létező telepnél is távolabbra építsék fel?

3.  Milyen  támogatást  nyújt  Miniszter  Úr  és  a  Kormány  Harc  község  számára  annak
érdekében, hogy a lakók számára megfelelőbb helyen épüljön fel a szennyvíztelep?

 

Az idő szorítása miatt kérem Miniszter Urat, hogy sürgősen és érdemben válaszoljon a kérdésekre.
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